
 

   

 

 

 

 

smcc– P8/1314 

親愛的家長： 

聯校家長講座 

我們常常聽到這麼的一句話：「現今的孩子越來越難教了!」的確，社會急劇的變遷，

人的思想觀念也不斷的轉變，許多我們從前認為理所當然的事，如今已變得不合時宜。孩子

的成長過程更是充滿了各種變化。我們不但在教導不同的孩子要用不同的方法，即使教導同

一孩子，也不能老是用同一種方法。三校家長教師會誠意邀得張永明博士作專題講座，希望

能協助家長教導子女，並維繫良好的親子關係。有關講座的詳情如下： 

         講者：張永明博士 

         題目：孩子成長的蛻變—教導子女的挑戰  

         日期：二零一四年二月十五日（星期六） 

         時間：下午二時至五時   

         地點：嘉諾撒聖瑪利書院禮堂 

張永明博士是前香港考試及評核局秘書長，深入認識香港的教育事宜。他熱心社會及教

育事務，對教育孩子具有豐富的知識和寶貴的經驗。張博士的講座深受歡迎，他善於以輕鬆

幽默的手法及生動有趣的生活事例帶出訊息，聽眾必定得益匪淺，請各家長踴躍參加，並於 

一月二十四日（星期五）或之前將回條交予班主任老師。 

主祐  

平安 

 

 

天神嘉諾撒學校 
家長教師會主席 

梁愛好 

嘉諾撒聖瑪利學校 
家長教師會主席 

何和民 

謹啟 

嘉諾撒聖瑪利書院                                                     
家長教師會主席                                                                                               

鍾姍姍 

                                              
二零一四年一月二十日 

                                                                                        
學號：__________  

聯校家長講座回條 

（請於一月二十四日或之前交回班主任老師） 

梁主席、何主席和鍾主席： 

* 本人 / 本人及配偶 將 * 參加 / 未克 參加於二月十五日舉行之聯校家長講座。 
 

家長姓名 ：   家長簽署：       日期：  

  

學生姓名 ：_________________  班別：________________    



*請刪去不適用者 smcc– P8/1314 
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 20 January 2014 

Dear Parents, 

Joint-school Seminar for Parents 

“It’s difficult to handle and teach kids nowadays.” – a remark very often heard.  Our society is 

changing rapidly and so are our beliefs, values and attitudes.  Some common practices in the past 

may not be applicable now.  Our children are facing a lot of challenges when growing up.  Each 

child is unique and different in nature.  Therefore, we have to teach them in different ways.  What’s 

more, we may need to use different approaches to raise the same child.  To help you build up a 

better parent-child relationship and to learn more skills in bringing up your children, we have 

invited Dr. Francis Cheung to conduct a talk on parenting.  The details are as follows: 

Speaker:  Dr. Francis Cheung  

Topic:  The Transition to Adulthood – Challenges to Parenting 

Date:   15 February 2014 (Saturday) 

Time:  2 pm – 5 pm 

Venue:  St. Mary’s Canossian College Hall   

Dr. Cheung is the ex-Secretary General of the Hong Kong Examinations and Assessment 

Authority.  Being very involved and active in social and education affairs, he is knowledgeable 

and experienced in parenting.  Dr. Cheung is an animated speaker who is expert at illustrating 

useful parenting skills with everyday life examples.    

Please complete the reply slip below and have it returned to the class teacher on or before  

24 January 2014 (Friday).  We look forward to seeing you in the seminar.   May God bless you! 

 Yours sincerely, 

 

 

 

Ms Ruby Leung 

PTA Chairperson,  

Holy Angels Canossian School 

 

Mr Alex Ho 

PTA Chairperson, 

St. Mary’s Canossian School 

Ms Susanna Chung 

PTA Chairperson, 

St. Mary’s Canossian College  

Class No.    

Reply Slip – Joint-school Seminar for Parents 
(to be returned on or before 24 January 2014) 

To:  PTA Chairpersons of HACS, SMCS & SMCC 

*I / My spouse and I     *will / will not     attend the joint-school seminar to be held on  

15 February 2014. 

       

Parent’s Name    Parent’s Signature   Date 

    



Student’s Name   Class        

* Please delete whichever is inapplicable smcc– P8/1314        


